

Sinotruk (Hong Kong) Limited 中國重汽(香港)有限公司

(Incorporated in Hong Kong with limited liability) (於香港註冊成立的有限公司)

(Stock Code 股份代號: 03808)

NOTIFICATION LETTER

30 September 2025

Dear registered shareholder(s),

Notification of Publication of Corporation Communication of the following document(s):

2025 Interim Report

Please be informed that both the English and Chinese versions of the above corporate communication are now available on the Company's website at www.sinotruk.com (the "Website Version") and the website of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited at www.hkexnews.hk. You may access the above corporate communication by clicking "Financial Reports" • "Interim Report" section under "Investor Relations" on the home page of the Company's website. If you have elected to receive the corporate communication in printed form, the above corporate communication is enclosed.

To promote electronic dissemination of corporate communication, the Company encourages you to receive all future corporate communication (other than actionable corporate communication) via the Website Version. To ensure timely receipt of an email notification of the publication of all future corporate communication, the Company recommends you to provide email address by completing the Option 1 of the enclosed reply form ("Reply Form") on the reverse side of this notification letter and sign and return the same to the Company's share registrar, Computershare Hong Kong Investor Services Limited at 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong, either (i) by post using the mailing label provided at the bottom of the Reply Form or (ii) by email to printrequest2shk@sinotrukhk.com.

If you, for any reason, have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of all future corporate communication, we shall promptly send printed version(s) of the same to you free of charge upon request. You are also entitled to change your choice on means of receipt and/or language of future corporate communication at any time by reasonable notice in writing. In both cases, please complete the Option 2 of the Reply Form and, sign and return the same to the Company's share registrar, either (i) by post using the mailing label or (ii) by email to printrequest2shk@sinotrukhk.com. Please note that such printed form instruction will only be valid from the date of your request and until the time when the Company publishes its next annual report in the following year, unless your instruction is earlier revoked or superseded.

If you had not received the above-mentioned corporate communication in printed form but wish to receive the same in printed form, please send the Company's share registrar a written request, specifying the language (English/Chinese/Bilingual) of the printed form(s) that you would wish to receive, either (i) by post using the above-mentioned mailing label or (ii) by email to printrequest2shk@sinotrukhk.com.

Should you have any queries about this letter, please call the Company's telephone hotline at +852 3102 3808 during business hours between 10:00 a.m. and 5:00 p.m. from Monday to Friday, excluding public holidays or send email to printrequest2shk@sinotrukhk.com.

Yours faithfully, Sinotruk (Hong Kong) Limited

通知信函

各位登記股東:

刊發下列公司通訊之通知:

2025年中期報告

茲通知本公司上述公司通訊之中文版及英文版均已登載於其網站(www.sinotruk.com)(「網站版本」)及香港交易及結算所有限公司披露易網站(www.hkexnews.hk)。 閣下可於本公司網站主頁內按「投資者關係」項下點擊「財務報告」●「中期報告」以閲覽以上公司通訊。如 閣下已選擇收取公司通訊的印刷本,隨函附上本次公司通訊。

為促進以電子方式發放公司通訊,本公司鼓勵 閣下透過網站版本接收所有未來的公司通訊(可供採取行動的公司通訊除外)。為確保及時收取日後所有公司通訊發佈的電郵通知,本公司建議 閣下填寫本通知函背面所附回條(「回條」)的選項1以提供電子郵件地址,簽署並(i)使用回條底部提供的郵寄標籤郵寄至本公司之股份過戶登記處一香港中央證券登記有限公司,地址為香港灣仔皇后大道東183號合和中心17M樓,或(ii)電郵至printrequest2shk@sinotrukhk.com。

如 閣下因任何理由無法以電子郵件方式收取或閱覽所有日後公司通訊的網站版本,吾等將於 閣下提出要求後,隨即免費發送印刷本予 閣下。 閣下亦有權隨時以書面通知,要求於合理時間內更改日後收取公司通訊方式及/或語言版本之選擇。就以上情況, 閣下可填妥回條的選項2,簽署後,(i)以郵寄標籤郵遞本公司之股份過戶登記處或(ii)電郵至printrequest2shk@sinotrukhk.com。請注意, 閣下提出有關收取日後公司通訊印刷版之指示僅從提出要求的日期起直至本公司於翌年刊發下一份年報期間有效,除非 閣下的指示被提早撤回或取代。

如果 閣下未曾收悉上述公司通訊的印刷版本但希望獲得其印刷版本,請 閣下(i)使用上述郵寄標籤郵寄或(ii)電郵至printrequest2shk@sinotrukhk.com以書面通知本公司的股份過戶登記處 閣下擬收悉印刷版本的語言版本(英文/中文/雙語)。

閣下如有任何與本信函有關的疑問,請致電本公司電話熱線+852 3102 3808,辦公時間為星期一至五(公眾假期除外)上午10時正至下午5時正或以電郵發送至printrequest2shk@sinotrukhk.com。

	ne(s) of S 姓名:	Share	holde	er(s):																														
	ress:																																	
地址	:						—																					_						
							(Ple	eas	se u	se E	NG	GLIS	H BI	LO	CK I	LET	TE	RS ,	請用	月英.	文』	E楷	填寫	흥)										
												RE	PL	Y	FO	RIV	1 [回 修	—— 条															
To: Sinotruk (Hong Kong) Limited (the "Company") (Stock Code: 03808) c/o Computershare Hong Kong Investor Services Limited 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong (Please choose ONLY ONE of the options below) (請從以下選項中只選擇其中一項)													致:		中國重汽(香港)有限公司(「公司」) (股份代號: 03808) 經香港中央證券登記有限公司 香港灣仔皇后大道東183號 合和中心17M樓																			
Ор	tion 1:								ur e	emai	il a	ıddr	ess	in	wri	iting	g fo	or re	ece	ipt	of	fut	ure	C	orp	ora	ate	Сс	omr	nun	ica	tion	via	
	頁1:		troni /吾						<u> </u>	吾等:	之軍	電子	郵件	地	址,	以確	呈保	收至]通	過電]子:	方式	线线	佈	的日	後	公司	词通	i訊*					
Ema	il addres	ss 電車	郵地址	上:(Ma 	ote 3/	註3)	ТТ	Т			П		П	Т	П	1	П	_	П		П		1	Т	П	Т		П	_	7				
							$\stackrel{\square}{=}$	_						_									_	_		_		\equiv	_					
	tion 2: 頁2:	box until 本人	here if app the C /吾 直至	plicat Comp 等現第	ole) a any 要求「	anc pul 收耳	d not blish 取日和	te nes 後夕	that its 公司	this next 通訊	re an * 🗐	que: nua [刷]	st wi I rep 本(如	ill i ort □遊	rema i in tl i用,	in v ne fo 請る	/alio Sllo 生以	d un wing (下)	ntil t g ye 方格	the ear 译內畫	req (wh	ues ich	st h	as r is	bee ea	en rlie	revo	oke _{Note}	ed o	r sı	ıper	sede	d or	
				t Eng		Ve	rsio	on							Chir 印刷		e V	ersi	on						Prin 英文						hine	ese \	/ersi	on
Signat 簽名										act t 電話			ne n	un	nber								Da _日 [‡]											
Notes 1. 2. 3. 4. 5.	TE: Please cc 請用 Reply Any Reply 任何回條 If the Cor Corporate 如公司沒 If you pro If you ma 如 閣下 For the av 為免存疑	妥, y Form 若未有: mpanyy e Comr 有收過過 vide m 電能 "女" i u ide m wide m ide m ide m ide m ide m ide m ide m ide m	下之所 with n 簽 does munica 可 閣下 ore tha in the b 2 方格 ce of d	有資料 no sign 在其他 not reation*. 的有效 an one 條及/ box in (內內劃上 loubt, t	↓。如则 ature 或方面: 文且可 (或其 (Option 「✓」 號 he Co	屬 or c 填 a 用 ad h c n c n m p	FAR AR A	東 wise and 件 by emai doe	,則本 e inco ,則本 d fun 少 ema 多 il add i 電子 s not	下回條 下回條 下回條 nctional nail, rep 一個的 lress 郵件 acce	須 ly co	由所有 omple 會作屬 無法 form 子郵件 be re 被登	i聯名 veted veted veted veted veted veted vete and/o production of the second vete second vete vete vete vete vete vete vete vet	股更 will ess for of red	東聯合 be vo s in ye ther m and o	が が が が が の い の の の の の の の の の の の の の	eply 通訊 s, or Corp	·为 /, you * 的 mly th ff foration .* 的 i	u wi u 知 e lat e Cc	。 II be test (電子郵 pmm 擇印	e una emai 郵件 unica 刷版	able il ad 地址 atio	to r ldres 將會	rece ss p	rovid 用於3	noti led	ificat	tions	s reg	jardi ered	ng th	ne pul		
*	Unless of any of its 除非另有 代表委任	securit 註明,	ties, in	cluding	g but r	not l	limite	ed to	the	annua	al re	eport.	inter	im	repor	t, not	ice	of me	eetin	ıg, ci	ircula	ar ar	nd pr	roxy	/ forn	n.								
(i)	"Personal	l Data"	in the	eo etai	tomor	nte k				INFO															nanc	۵.	hant	tor/	186 (of the	law	we of	Hona	Kona
(i)	("PDPO") 本聲明中																				•		•	Jiuli	IIaiic	е,С	парі	.ei 4	+00 (טו נוונ	Lav	WS 01	nong	Kong
(ii) (iii)	The supp this form. 閣下是自身 Your Pers example,	顛向本 sonal [in resp	公司提 Data w ponse	供 閣 vill not	下個.	人資 ans	賢料, ferred	該領 d to	等資料 any	斗用以 third	處理 pa	里 厚rties	· 下在 (othe	本 r th	表格上 nan th	所述 ie sh	的 are	旨示及 regis	支/ョ strar	或要> of t	求。 :he C	Com	pany	y) u	ınles	s it	is a	req	quire	ment	to c	do so	by lav	v, for
	record pu 除非按法 記錄用途	· 例規定		應法庭	全命	或幸	丸法機	幾關!	的要	求,否	則	閣	下的個	引人	資料制	将不能	會轉	交任	何第	三方	(本:	公司	之股	份	過戶	登記	處除	於))及將	存在通	當其	間保	留作核	實及
(iv)	You have addresse Wanchai, 閣下有權 183號合和	the rig d to the Hong 根據《和	e Perse Kong. 仏隱條(onal D 例》的何	ata P ^{条文要}	riva 求	icy Of 查閱及	ffice 及/	er of 或修	Comp	oute	rsha	re Ho	ng	Kong	Inve	stor	Sen	vices	s Lin	nited	at :	17M	Flo	or, H	lope	ewell	I Ce	entre	, 183	Que	en's	Road	East,
% -							. – .				-			_	*	_					_			-			-							

閣下寄回此回條時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄毋須貼上郵票。

Please cut the mailing label and stick this on the envelope to return this Reply Form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong.

郵寄標籤 MAILING LABEL

香港中央證券登記有限公司 Computershare Hong Kong Investor Services Limited 簡便回郵號碼 Freepost No. 37 香港 Hong Kong